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Številka :  032-2/2022 (150)  
Datum  :   12.05.2022 

 

Z A P I S N I K  
17. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
sredo, 13.04.2022, ob 17. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, 
Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Tone Hodnik, Matjaž Jakše, Anton Jarkovič, Matej Kuhar, Melita Skušek in Robert Zagorc. 
OPRAVIČILI so se Jože Kržičnik, Blaž Zagorc, Janez Gunde in Primož Kadunc. 
 
17. redno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 1720 uri.  
Navzočih je bilo 6 (šest) članov Občinskega sveta, seja je bila sklepčna. 
 
 Na seji so bili navzoči: Stanislav Matija Tomazin, predsednik Nadzornega odbora, 
   Nataša Rajak, inšpektorica MiR-a,  pri točki 6 
   Jože Leskovar in Janez Kozole, Kostak d.d., pri točki 7, 

člani Občinske uprave in novinarji. 
 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema. 
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 17. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 1.         Določitev dnevnega reda 

 2 .        Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje 
 3.         Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama – seznanitev 
 4.         Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2021 
 5.         Predlog Dopolnjenega predloga Letnega programa prodaje, nabave in najema občinskega 
             stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2022  
 6.         Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Šentjernej, Škocjan, 
             Šmarješke Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2021 in program dela za leto 2022 -  
             seznanitev 
 7.         Poročilo o poslovanju gospodarskih javnih služb za območje občine Kostanjevica na Krki  
             v letu 2021 - seznanitev 
  8.        Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu.      
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 17. redno sejo v 
predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   6 

ZA:                     6 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje 
Župan je  povedal, da je bilo gradivo za točko posredovano s sklicem te seje z dne 05.04.2022. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 16. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

  

 Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 16. redne seje v predlagani obliki.  

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   6 

ZA:                     6 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 3. 
Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

 

Župan je povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 16. 
redne seje je bilo posredovano s sklicem seje. V nadaljevanju točke je župan navzoče seznanil z 
aktualnimi zadevami: 

- Odkupi in služnosti – menjave občinskih parcel (cesta Karlče – Kostanjevica) 

- Pogajanja – most; ponovni razpis 11.03.2022; odpiranje ponudb 25.03.2022 (izbran izvajalec 
Rafael d.o.o. Sevnica – 516.042 EUR z DDV); podpis pogodbe 08.04.2022 

- Razpis turistična infrastruktura (TIC, jamarji, GBJ, občina) + severni most 

- Novi sporazum poplavna varnost – civilna iniciativa; poziv civilni iniciativi 11.03.2022; 
dogovor iniciativa – občina; sestanek z iniciativo 25.03.2022  

- Dokončanje vodovoda Prekopa  

 

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razpravljali so: Matjaž Jakše, Anton Jarkovič in Melita Skušek. 

Na vprašanja sta odgovarjala župan in Anita Krajnc. 

Matjaž Jakše je vprašal župana, da če prav razume, bi se lahko po novem sporazumu financiral tudi 
nov projekt, ki bi pil vodo in ne tisti , ki je bil popljuvan, ampak se pričakuje zaveza iniciative, da si ne 
bo potem premislila. Projekt naroči in plača Občina. 

Župan je odgovoril, da ima jutri sestanek na Direkciji za vode. 

Anton Jarkovič je vprašal, kako je poskrbljeno za šolsko pot med obnovo južnega mostu. 

Župan je odgovoril, da bo možno priti po obvoznici ali po Tecialskem mostu. 

Anita Krajnc je povedala, da bo pot varna, glavnina obnove se bo odvijala med poletnimi počitnicami. 

Melita Skušek je opozorila, da čez Tercialski most ni varno. 
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Anita Krajnc je povedala, da mora izvajalec pripraviti elaborat varne poti. 

Druge razprave ni bilo in župan je zaključil točko. 

 

AD 4. 
Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2021 

Župan je  povedal, da je bilo gradivo v elektronski obliki poslano s sklicem seje, v tiskani obliki pa so 
ga člani občinskega sveta prejeli na klop pred sejo, ker je bil fotokopirni stroj v okvari.  
 
Uvodna pojasnila k točki je podala  Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in 
gospodarske dejavnosti. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za finance in 
občinsko premoženje. Na seji je poročal predsednik odbora Matjaž Jakše. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Zaključni račun proračuna Občine Kostanjevica 
na Krki za leto 2021 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   6 

ZA:                     6 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
AD 5.  

Predlog Dopolnjenega predloga Letnega programa prodaje, nabave in najema 
občinskega stvarnega in finančnega premoženja Občine Kostanjevica na Krki za leto 2022 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske 
uprave Judita Lajkovič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za finance in 
občinsko premoženje. Na seji je poročal predsednik odbora Matjaž Jakše. 
 
Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo.  

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Dopolnjen predlog Letnega programa prodaje, 
nabave in najema občinskega stvarnega in finančnega premoženje Občine Kostanjevica na  Krki za 
leto 2022 v predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST:   6 

ZA:                     6 

PROTI:       nihče 

Sklep je bil sprejet. 

 
AD 6. 

Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Šentjernej, Škocjan, 
Šmarješke Toplice in Kostanjevica na Krki za leto 2021 

  in program dela za leto 2022 - seznanitev  

Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Judita Lajkovič, direktorica 
občinske uprave. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in na seji pozdravil inšpektorico MiR-a, ki je navzočim predstavila 
Poročilo o delu za leto 2021 in Program dela za leto 2022. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo.  

Razprave ni bilo. 

 

Župan je povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Zahvalil se je inšpektorici MiR-a 
Nataši Rajak za udeležbo na seji in zaključil točko. 

 

  

AD 7. 
Poročilo o poslovanju gospodarskih javnih služb za območje občine Kostanjevica na Krki 

v letu 2021 – seznanitev 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Župan je na seji pozdravil predstavnika podjetja 
Kostak d.d., Jožeta Leskovarja, direktorja Sektorja komunale in Janeza Kozoleta, vodjo Sektorja 
gospodarskih javnih služb kolektivne rabe in jima predal besedo. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

V razpravi sta sodelovala Melita Skušek in Matjaž Jakše. 

Melita Skušek je pohvalila Kostak za dobro sodelovanje s šolami in povedala, da otroke že v šoli učijo 
ločevanja odloženih odpadkov. Predlagala je, da občina letos zopet organizira čistilno akcijo. 

Jože Leskovar je povedal, da bo Kostak vedno sodeloval pri čistilnih akcijah. 

Matjaž Jakše je povedal, da ima vsak svoje poglede na zbiranje odpadkov, glede na izobrazbo, stil 
življenja, ipd. Predlagal je kompostiranje in da se okoli čebelnjakov trava ne kosi tako pogosto, kar je 
hrana za čebele. 

Melita Skušek je povedala, da se je občina tako zavezala k sajenju medovitih rastlin. 

Jože Leskovar je povedal, da so na Drnovem posadili 100 dreves, da pa je bilo potem 10 ukradenih. 

Župan se je zahvalil razpravljavcem in zaključil točko. 
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AD 8. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

Župan je v uvodu točke predlagal, da člani občinskega sveta, ki bodo svoje predloge, vprašanja ali 
pobude podali ustno, le-te na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave. 

Do priprave zapisnika ni prispela nobena pošta. 

 

Melita Skušek je še enkrat opozorila na načrt za varno pot v šolo in k verouku v času obnove južnega 
mostu. V imenu komisije za občinska priznanja, prireditve ter sodelovanje z občinami je podala 
pobudo, da se vse zaključke investicij, ki se financirajo iz proračuna, izvede v okviru občinskega 
praznika. Navzoče je seznanila z okvirnim programom 770-letnice omembe mestnih pravic 
Kostanjevice na Krki. V ta namen imajo komisijo, zato je vse povabila k posredovanju idej. Vendar, kot 
je povedala, se letos ne da kaj veliko narediti, zato bo zgolj ena prireditev. Povedala je, da bo v maju  
na spletni strani objavljen razpis za občinska priznanja in navzoče povabila na zaključek Extempora in  
osrednjo občinsko prireditev ob dnevu boja proti okupatorju, ki bo 22. aprila ob 18. uri. 

Anton Jarkovič je povedal, da je varnost šolarjev pred gradnjo mostu. Vse je treba narediti plansko in 
varno. 

Anita Krajnc je povedala, da je izvajalec zavezan za izvedbo zapore, poskrbeti za varnost, za to izdelati 
ustrezen elaborat, ipd.  

Melita Skušek je predlagala, da Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu evidentira črne točke 
na šolski poti. 

 

Župan se je zahvalil vsem razpravljavcem in ob 1840 uri ugotovil, da je dnevni red 17. redne seje 
Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Navzočim se je zahvalil za udeležbo in 
sodelovanje na seji in vsem skupaj zaželel še naprej lep večer. 

  

Na koncu pa je  v svojem imenu in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil vsem, 
ki so v vmesnem času od zadnje seje praznovali svoj rojstni dan in sicer svetniku Toniju Hodniku, ki je 
rojstni dan praznoval 3. marca in svetniku Blažu Zagorcu ter predsedniku NO Stanetu Tomazinu, ki sta 
rojstni dan praznovala 24. marca. 
Vsem skupaj je zaželel predvsem zdravja in vse dobro, tako osebno kot pri njihovem delu in jim ob tej 
priložnosti izročil majhno pozornost.   

 
  

 
Zapisala:                   Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                župan                              
 


